

Bestyrelsesmøde i "8270 Ved Skoven" d 5/11-2017

Mødet blev holdt hos Liv, i det smukke nyindrettede hus.

Til stede var Beth, Jens, Liv og Hans Christian.

1. Evaluering af Generalforsamling (GF) d. 18/8 – 2017.

Der var almindelig tilfredshed med arrangementet, som om mulig var endnu bedre, end tidligere. Måske fordi at det blev holdt indendøre.

Næste GF bliver d. 24/8 – 2018 (4' de fredag i august).

Rent praktisk blev det aftalt at regnskabet udsendes sammen med indkaldelsen til GF.

Jens mailer inden indkaldelsen regnskabet til Liv og Beth mailer indkaldelsen, således at regnskab og indkaldelse til GF kan udsendes samlet.

2. I lighed med i år, vil vi forsøge at få et indslag på generalforsamlingen næste år. Beth vil kontakte naturvejleder Torben Gang. Vi havde også fat i ham til årets GF, men han var da forhindret.

Vi forsøgte i år at få det nye par i Hørhavegården til at fortælle om processen med forvandlingen af den gamle ruin til et smukt renoveret bindingsværkshus. De ønskede dog ikke at deltage idet de manglede flere godkendelser fra kommune og styrelser.

Måske kunne vi overtale dem til at deltage i GF næste år. Beth vil invitere.

3. Sofie har foreslået at der ifm næste års GF blev købt ind til fællesspisning. Vi diskuterede forslaget og blev enige om at fastholde den nuværende form med fællesgrill og at vi selv medtager fødevarer til eget brug. Det har indtil nu fungeret fint. Måske kunne emnet diskuteres igen når foreningen holder 10 års jubilæum om 5 år.

4. Ole og Tove har haft kontakt med kommunen om vedligeholdelse af skråningen ned mod Hørhavevej og vores fælles sti. De er ikke tilfredse med den måde det bliver vedligeholdt på og vil gerne have bestyrelsen til at gå i dialog med kommunen. Vi blev enige om at vente til forår-sommer og se hvordan det kommer til at gå

5. Vi vil gerne udbrede kendskabet til foreningens hjemmeside. Herunder vil vi gerne have beboere til at kontakte Inge-Lise hvis der har været indbrud eller hærværk.

6. Datoer i 2018.

GF som anført d. 24/8-18. Dato for næste bestyrelsesmøde er endnu ikke på Plads, men bliver i april 2018.

7. Alle har betalt kontingent. Desværre har en familie på Hjortevænget ikke ønsket at deltage i foreningen, men ønsker åbenbart heller ikke betale for de ydelser de modtager, såsom snerydning og vejvedligeholdelse. Foreningen har desværre ingen sanktionsmuligheder og resultatet bliver at alle vi andre kommer til at betale for deres andel af fællesudgifter. Det er meget utilfredsstillende og hvis flere bruger lignende metoder i fremtiden, kan foreningen ikke fungere.
8. Containerordningen blev diskuteret herunder placeringen af containere. Den ene container i år, den på Hjortevænget, var uhensigtsmæssigt placeret Idet den var i vejen for lastvogne og skraldevogne. Placeringen bliver ændret næste år.

PS: Efter mødet modtog kassereren regning for de to containere opstillet i oktober 2017 på kr. 2.735,88 og der er kun kr. 630,68 i kassen. Regningen forfalder den 1511.17 så kassereren har informeret bestyrelsen om, at betalingen derfor må ske via et "lån" fra vedligeholdelseskontoen og vil blive dækket ind i foråret 2018 af Foreningen når kontingent fra medlemmerne begynder at indløbe.

13/11-2018 Hans Christian Risborg
(sekretær)